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Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay Bahadır, son iki dönemde AKP belediyesinin yönetimindeki vasat belediyecilik anlayışını eleştirdi.

VAKFIKEBÝR'DE ATATÜRK'E SEVGÝ VE ÖZLEM 
Cumhuriyetimizin kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün ölümünün 85. Yıldönümü dolayısıyla Vakfıkebir ilçemizde anma programları düzenlendi.

> Sadık AYDIN 2'de

BAÞKAN BAHADIR, “VASAT BELEDÝYECÝLÝÐÝ ELEÞTÝRDÝ”
umhuriyet Halk Partisi 

CVakfıkebir İlçe Başkanı Olcay 
Bahadır yaptığı açıklamalarına 

şöyle devam etti; “Vakfıkebir ilçemizin 
sosyalleşme açısından ihtiyacını 
karşılayan belediye parkının son iki 
dönemde AKP belediyesinin 
yönetimindeki vasat belediyecilik 
anlayışıyla karanlığa terk edilmesiyle 
sokak hayvanlarının barınağı haline 
gelmesinin önünü açmış ve güvenlik 
önlemlerinin yetersizliği, 
vatandaşların isyanını haklı bir 
şekilde tetiklemiştir. Bu durum, 
ilçemizin sosyal anlamda yoksulluğa 
itilmesine ve güvenlik sorunlarının 
artmasına sebep olmaktadır dedi.”

“KGM” İLE OLAN PROTOKOLÜ 
İVEDİLİKLE GÖZDEN GEÇİRİLMELİ
Başkan Bahadır, Öncelikle, 
belediyenin park alanının 
ışıklandırma sorununu çözmesi 
gerekmekte ve KGM ile olan 
protokolü ivedilikle gözden geçirerek 
bir çözüme kavuşturması 
gerekmektedir. Gece saatlerinde 
parkın karanlığa terk edilmesi 
bölgenin güvenlik açısından riskli hale 
gelmesine ve halkın parklardan uzak 
durmasına yol açmaktadır. Bu sorunu 
çözmek için daha etkili ve yeterli 
ışıklandırma sistemleri kurulması, 
parkların güvenli ve kullanışlı 
olmasını sağlayacaktır.

ükümet binası önünde 

HVakfıkebir Kaymakamı 
Dr. Hacı Arslan Uzan ve 

Belediye Başkanı Muhammet 
Balta'nın Atatürk Anıtına çelenk 
sunumu ile başlayan anma 
programı saygı duruşu ve 
İstiklal Marşımızın okunmasıyla 
devam etti. Daha sonra 
Vakfıkebir Uygulama Oteli 
Konferans Salonundaki 
programa geçildi. Burada günün 
anlam ve önemini belirten 
konuşmayı Vakfıkebir Fen Lisesi 
Müdürü Cengiz Kasımay yaptı. 
"ATATÜRK`Ü VE EN BÜYÜK 
ESERİ CUMHURİYET`İ 

ANLAMAK”
Vakfıkebir Fen Lisesi Müdürü 
Cengiz Kasımay yaptığı 
konuşmada; “Türkiye 
Cumhuriyeti Devleti'nin 
kurucusu Ulu Önder Atatürk'ün 
aramızdan ayrılışının 8 5. 
Yılındayız. Atatürk'ün 
ölümsüzlüğe uğurlandığı günün 
yıl dönümünde herkese düşen 
en büyük görev; "Atatürk`ü ve 
en büyük eseri Cumhuriyet`i 
anlamak, Cumhuriyet`in 
değerlerini her koşulda 
korumak, Atatürkçü düşünceyi 
benimsemek, Türkiye`yi aydınlık 
yarınlara taşımaktır.

BU GUNLERDE ÇIFTÇILERIMIZIN

YAPMASI GEREKENLER!

ILÇE BELEDIYELERININ 2024
YILI BUTÇELERI BELLI OLDU!
Trabzon Büyükşehir Belediyesi'nin Kasım ayı meclis toplantılarında gelir tarifesi
ile büyükşehir belediyesi ve ilçe belediyelerinin 2024 bütçeleri görüşülecek.

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

FINDIK BAHÇELERINDE

Vakfıkebir İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü Kasım ve Aralık Aylarında fındık bahçelerinde
yapılması gereken çalışmalar ile ilgili olarak fındık üreticilerine uyarılarda bulundular.  

akfıkebir İlçe Tarım ve 

VOrman Müdürlüğüne 
bağlı Ziraat Mühendisleri 

ve Tarım Danışmanları Örnek 
Bahçelerde bu aylarda 
yapılması gerekli uygulamaların 
yapılması için çalışmalara 
başladı. Yapılan açıklamada, Kış 
mevsimin başlangıcı sayılan 
Kasım ayında havaların uygun 
olduğu zamanlarda, fındık 
bahçelerinde ayıklama işlerine 
devam edilir. Yine kışlık 

(fosforlu) gübre verilmesi 
geciken yörelerde bu işler 
tamamlanır. Fındığın iyi gelişip 
bol ürün verebilmesi için yetiştiği 
torağın ph'nın 5-7 arasında 
olması gerekmektedir. Bu ay, 
toprak ve yaprak analizlerinin 
sonucunda bahçemize tavsiye 
edilen kireç, fındık ocaklarının 
dal izdüşümlerine serpildikten 
sonra 5-10 cm derinlikte 
çapalanarak toprağa karıştırılıp 
verilir. Bahçeye tavsiye edilen 

kışlık gübrelerle kirecin aynı 
anda verilmemesi tavsiye edilir. 
Mayıs aylarında mücadele 
edilen virgül koşnili ile bu ayda 
da ilaçlı mücadele yapılabilir. 
Öte yandan kurumuş dallar 
toplanırken dalkıran ile de 
mücadele edilmiş olur. Kışı bol 
yağışlı geçen yörelerde çiftlik 
gübresi bu aydan itibaren 
verilebilir. Toprağa gübre 
verirken; ocak diplerine serpip 
bırakılmamalıdır. 

> Sadık AYDIN 3'de

IÞ ADAMI AKIN NEZOR,  BAÞKAN
ADAY ADAYLIÐINI AÇIKLADI
Beşikdüzü Belediye Başkanlığı için İYİ Partiden aday adayı olan Akın Nezor,  resmi
başvuru yaptığını İlçe teşkilatında düzenlediği basın açıklamasıyla duyurdu. 

> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 3'de



C
umhuriyet Halk Partisi 
Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Olcay Bahadır yaptığı 

açıklamalarına şöyle devam etti; 
“Vakfıkebir ilçemizin 
sosyalleşme açısından ihtiyacını 
karşılayan belediye parkının son 
iki dönemde AKP belediyesinin 
yönetimindeki vasat belediyecilik 
anlayışıyla karanlığa terk 
edilmesiyle sokak hayvanlarının 
barınağı haline gelmesinin 
önünü açmış ve güvenlik 
önlemlerinin yetersizliği, 
vatandaşların isyanını haklı bir 
şekilde tetiklemiştir. Bu durum, 
ilçemizin sosyal anlamda 
yoksulluğa itilmesine ve güvenlik 

sorunlarının artmasına sebep 
olmaktadır dedi.”
“KGM” İLE OLAN 
PROTOKOLÜ İVEDİLİKLE 
GÖZDEN GEÇİRİLMELİ
Başkan Bahadır, Öncelikle, 
belediyenin park alanının 
ışıklandırma sorununu çözmesi 
gerekmekte ve KGM ile olan 
protokolü ivedilikle gözden 
geçirerek bir çözüme 
kavuşturması gerekmektedir. 
Gece saatlerinde parkın 
karanlığa terk edilmesi bölgenin 
güvenlik açısından riskli hale 
gelmesine ve halkın parklardan 
uzak durmasına yol açmaktadır. 
Bu sorunu çözmek için daha 

etkili ve yeterli ışıklandırma 
sistemleri kurulması, parkların 
güvenli ve kullanışlı olmasını 
sağlayacaktır.
“SOKAK HAYVANLARINA 
YÖNELİK BİR BARINAK VEYA 
REHABİLİTASYON MERKEZİ 
OLUŞTURULMASI 
ÖNEMLİDİR”
Ayrıca, sokak hayvanlarına 
yönelik bir barınak veya 
rehabilitasyon merkezi 
oluşturulması önemlidir. 
Parkların sokak hayvanlarının 
sığınabileceği bir alan haline 
gelmesi, onların yaşam 
koşullarını iyileştirebilir lakin ilçe 
sakinlerini yok saymak onları 
sosyal yoksulluğa mahkum 
bırakmak özellikle hizmet 
bekleyen ve bu sebeple oy 
veren vatandaşa büyük bir 
haksızlık ve saygısızlıktır. 
Belediyenin, sokak hayvanlarına 
yönelik sorumluluğunu 
üstlenmesi ve onlara sahip 
çıkması, ilçede yaşayan hayvan 
severlerin de takdirini 
kazanacaktır ki bu bizim de 
takdir edeceğimiz ve 
alkışlayacağımız bir davranış 
olacaktır.
“GÜVENLİK VE KONTROL 
MEKANİZMASININ EKSİKLİĞİ 

İSE CİDDİ BİR SORUNDUR”
Güvenlik ve kontrol 
mekanizmasının eksikliği ise 
ciddi bir sorundur. Alkol ve 
uyuşturucu gibi zararlı maddeleri 
kullanan bireylerin belediye 
parkında rahatça dolaşması, 
halkımızın güvenliğini tehlikeye 
atması görmezden gelmek 
belediyenin insanımıza 
gösterdiği saygıyı gözler önüne 
sermektedir. Bu tablo biz yerel 
yöneticiler ve vatandaşlar olarak 
hoş karşıladığımız ve ilçemize 
yakıştırdığımız bir anlayış 
değildir. Belediyenin, ilçe 
parkımızda güvenlik önlemlerini 
artırması ve düzenli olarak 
devriye gezen güvenlik 
görevlileri bulundurması 
gerekmektedir. Ayrıca, bu tür 
zararlı maddelerin kullanımını 
engellemek için bilinçlendirme 
çalışmaları ve rehabilitasyon 
merkezleri gibi önleyici önlemler 
alınmalıdır.
“AKP BELEDİYESİNİN BÖYLE 
BİR ANLAYIŞI VE DÜŞÜNCESİ 
BULUNMAMAKTADIR”
Vatandaşların belediyeye olan 
isyanını anlıyoruz çünkü 
belediyeler, halkın yaşam 
kalitesini artırmak ve toplumun 
sosyal ihtiyaçlarını karşılamak 

için var olan kurumlardır. Ancak, 
bu amaçları gerçekleştirmek için 
etkili ve verimli bir belediyecilik 
anlayışı benimsemek 
gerekmektedir. Vakfıkebir 
Belediyesi'nin vatandaşların 
ihtiyaçlarına duyarlı olması, 
şeffaf bir yönetim sergilemesi ve 
toplumun taleplerini dikkate 
alması önemlidir ki son iki 
dönem gösteriyor ki AKP 
belediyesinin böyle bir anlayışı 
ve düşüncesi bulunmamaktadır.
“TOPLUMUN 
BEKLENTİLERİNİ 
KARŞILAYACAK VE İLÇENİN 
GELİŞİMİNE KATKI 
SAĞLAYACAK BİR BELEDİYE 
ANLAYIŞI OLMALIDIR”

İlçe Başkanı Bahadır, Vakfıkebir 
Belediyesi'nin belediyecilik 
anlayışını gözden geçirmesi ve 
vatandaşların taleplerini 
önemsemesi gerekmektedir. 
Parkların aydınlatılması, sokak 
hayvanlarına yönelik 
barınakların oluşturulması ve 
güvenlik önlemlerinin artırılması 
gibi adımlar, ilçenin sosyal 
anlamda daha güçlü ve canlı bir 
toplum haline gelmesine 
yardımcı olacaktır. Vatandaşların 
güvenliğini ve refahını ön planda 
tutan bir belediyecilik anlayışı, 
toplumun beklentilerini 
karşılayacak ve ilçenin 
gelişimine katkı sağlayacaktır. 
Dedi.

HABER2

İMTİYAZ SAHİBİ
Melahat KAMBUROĞLU

İ L A N  T A R İ F E S İ
Tam Sayfa Reklam..................5.000 TL
Yarım Sayfa Reklam...............3.000 TL
1/4 Reklam.............................1.000 TL
Tüzük(1 Tam Sayfa)..............7.500 TL
Kongre.......................................750 TL
Zayi...........................................150 TL

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
Ahmet KAMBUROĞLU

Cep: 0533 495 07 20
e-mail: kamburogluahmet@hotmail.com

İSTANBUL TEMSİLCİSİ
Mehmet KAMBUROĞLU

Tel :0 212 544 93 00

ÇARŞIBAŞI TEMSİLCİSİ
Gökhan ŞAHİN
0 532 521 39 95

Bu gazete ''Basın Ahlak İlkeleri''ne
uymayı taahhüt eder.

Vakfıkebir'de Çıkar, Haftalık Bağımsız Siyasi Gazete

Büyükliman
Postası

MUHABİR
Sadık AYDIN

e-mail: sadikmuhtar71@gmail.com

HUKUK MÜŞAVİRİ
Avukat Gürbüz Kamburoğlu

0 533 768 88 42

SORU VE ÖNERiLERiNiZ iÇiN
buyuklimanpostasi@gmail.com

0533 495 07 20

SAYFA EDİTÖRÜ

YÖNETİM VE BASIM YERİ
BÜYÜKLİMAN POSTASI GAZETESİ VE MATBAASI
Kemaliye Mahallesi Deniz Sokak No:11A  Zemin Kat

Tel : 0462 841 56 00 Fax : 0462 841 43 23
Vakfıkebir / TRABZON

YAYIN TÜRÜ : YEREL SÜRELİ

UETS ADRESİ : 15851-58888-66917

Kuruluşu
Sayı
Tarih 

: 5 Mart 2004
: 1056
: 14.11.2023

Alper Özkan KARAGÖL

BAŞKAN BAHADIR, “VASAT BELEDİYECİLİĞİ ELEŞTİRDİ”
Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay Bahadır, son iki dönemde AKP belediyesinin yönetimindeki vasat belediyecilik anlayışını eleştirdi.
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VAKFIKEBİR'DE ATATÜRK'E SEVGİ VE ÖZLEM
Cumhuriyetimizin kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün ölümünün 85. Yıldönümü dolayısıyla Vakfıkebir ilçemizde anma programları düzenlendi.
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ükümet binası önünde 

HVakfıkebir Kaymakamı 
Dr. Hacı Arslan Uzan ve 

Belediye Başkanı Muhammet 
Balta'nın Atatürk Anıtına çelenk 
sunumu ile başlayan anma 
programı saygı duruşu ve İstiklal 
Marşımızın okunmasıyla devam 
etti. Daha sonra Vakfıkebir 
Uygulama Oteli Konferans 
Salonundaki programa geçildi. 
Burada günün anlam ve önemini 
belirten konuşmayı Vakfıkebir 
Fen Lisesi Müdürü Cengiz 
Kasımay yaptı. 
"ATATÜRK`Ü VE EN BÜYÜK 
ESERİ CUMHURİYET`İ 
ANLAMAK”
Vakfıkebir Fen Lisesi Müdürü 
Cengiz Kasımay yaptığı 
konuşmada; “Türkiye 
Cumhuriyeti Devleti'nin kurucusu 
Ulu Önder Atatürk'ün aramızdan 
ayrılışının 8 5. Yılındayız. 
Atatürk'ün ölümsüzlüğe 
uğurlandığı günün yıl 
dönümünde herkese düşen en 

büyük görev; "Atatürk`ü ve en 
büyük eseri Cumhuriyet`i 
anlamak, Cumhuriyet`in 
değerlerini her koşulda korumak, 
Atatürkçü düşünceyi 
benimsemek, Türkiye`yi aydınlık 
yarınlara taşımaktır. 10 
Kasımların Atatürk'ün 57 yıllık 
hayatını, mücadelesini, 
milletimize kazandırdıklarını ve 
kazandırmak istediklerini doğru 
anlamak bakımından önemi 
büyüktür. Bu meyanda Ata'mızın 
bize ve ülkemize 
kazandırdıklarının mutluluğu ile 
yeni bir 10 Kasım'ı yaşıyoruz. 
Yüce Atatürk'ün ölümünün 85. 
Yıl dönümünde her 10 Kasım da 
olduğu gibi bu yıl da onu yine 
sevgi ve saygı ile anıyoruz. 
Bilindiği gibi, 19. Yüzyıl 
Avrupa'nın ekonomi, hukuk ve 
eğitim alanlarında büyük 
atılımlar yaptığı bir yüzyıldır. 
Avrupalı aydınlar ve yöneticiler, 
kendi toplumlarının 19. 
Yüzyıldaki büyük gelişme ve 

dönüşümlerine öncülük 
etmişlerdir. Mustafa Kemal 
Atatürk, Milli Mücadele'den 
sonra Türk Devleti'ni en gerçek 
yol göstericiler olarak gördüğü 
bilim ve akıl temeline oturtmuş; 
gerçek kurtuluşun ekonomik 
bağımsızlıktan, ülkenin her 
bakımdan kalkındırılıp 
güçlendirilmesinden geçtiğini 
belirtip bunu uygulamıştır. Akıl 
ve bilimi önceleyerek “Türk 
Devleti'ni çağdaş uygarlık 
düzeyine çık armayı, milletimizin 
refahını en üst düzeye 
yükseltmeyi” milletinin önüne 
amaç olarak koymuştur. Peki, 
sürekli gündeme getirdiğimiz 
“muasır/çağdaş medeniyetler 
nedir ve bu seviyeye nasıl 
gelinir? İzninizle bu konuyu 
açmak isterim.
“HUKUK VE ADALETTE 
DÜNYAYA ROL MODEL OLAN”
Çağdaş sözcüğü TDK sözlükte 
şöyle tanımlanır: Bulunulan 
çağın anlayışına, şartlarına 

uygun olan; çağcıl, uygarca, 
asri, modern Bir şeyin çağdaş 
olması; o şeye dünyanın diğer 
milletleri tarafından gıpta ile 
bakılması, imrenilmesi ile 
anlaşılır. İnsanlar yeni ve güzel 
olana meyleder. Bu anlamda 
çağdaş seviye denince şunlar ön 
plana çıkar: Hukuk ve adalette 
dünyaya rol model olan, 
Düşüncede ileri ve özgür, 
Ekonomik olarak bağımsız ve 
güçlü, Gıpta edilen, imrenilen, 
Yeni ve güzel olan, Teknik olarak 
üstün, Üretim imkânları geniş ve 
çeşitli olan, İnsan hak ve 
özgürlüklerinde ileri olan, İşte 
Atatürk, bu amacı daha somut 
olarak “Büyük davamız; en 
medeni, en müreffeh millet 
olarak varlığımızı yükseltmektir.” 
Şeklinde ifade etmiş ve refah 
toplumu olmayı hedef 
göstermiştir. Gerçekten de 1920 
ile 1938 yılları arasında 
sağlanan gelişme ve değişmeler, 
çağ ile yarışmak düşüncesiyle 

temellendirilmiştir. Biz, çağdaş 
uygarlık seviyesine gelme 
konusunu Atatürk'ü örnek alarak 
gençlerimize en iyi biçimde 
öğretmeliyiz. Bunu da düşünce 
eksenli yapmak zorundayız. Bu 
konuda Atatürk şöyle der: “İki 
Mustafa Kemal vardır: Biri ben, 
et ve kemik, geçici Mustafa 
Kemal... İkinci Mustafa Kemal, 
onu "ben" kelimesiyle ifade 
edemem; o, ben değil, bizdir! O, 
memleketin her kösesinde yeni 
fikir, yeni hayat ve büyük ideal 
için uğraşan aydın ve savaşçı bir 
topluluktur. Ben, onların rüyasını 
temsil ediyorum. Benim 
teşebbüslerim, onların özlemini 
çektikleri şeyleri tatmin içindir. O 
Mustafa Kemal sizsiniz, 
hepinizsiniz. Geçici olmayan, 
yasaması ve başarılı olması 
gereken Mustafa Kemal odur!” 
Konuşmama Atatürk'ün 
sözleriyle son vermek istiyorum. 
“Benim manevi mirasım bilim ve 
akıldır. Benden sonrakiler, bizim 

aşmak zorunda olduğumuz çetin 
ve köklü zorluklar karşısında, 
belki gayelere tamamen 
erişemediğimizi fakat asla taviz 
vermediğimizi, akıl ve bilimi 
rehber edindiğimizi tasdik 
edeceklerdir. Benim Türk milleti 
için yapmak istediklerim ve 
başarmaya çalıştıklarım 
ortadadır. Benden sonra beni 
benimsemek isteyenler, bu temel 
eksen üzerinde akıl ve bilimin 
rehberliğini kabul ederlerse 
manevi mirasçılarım olurlar.” Bu 
düşüncelerle Atatürk'ü ebediyete 
intikalinin 85. yıldönümünde bir 
kez daha rahmet ve minnetle 
anıyor, herkesi saygıyla 
selamlıyorum dedi.
Programda; şiirler okundu, daha 
sonra Atatürk konulu oratoryo ve 
koro sahne aldı. Slaytlarla 
Mustafa Kemal Atatürk'ün 
hayatının anlatılması ve 
yarışmalarda dereceye giren 
öğrencilere ödüllerinin verilmesi 
ile program sona erdi.

Ceng�z KASIMAY
Fen L�ses� Okul Müdürü
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V
akfıkebir İlçe Tarım ve 
Orman Müdürlüğüne 
bağlı Ziraat Mühendisleri 

ve Tarım Danışmanları Örnek 
Bahçelerde bu aylarda 
yapılması gerekli uygulamaların 
yapılması için çalışmalara 
başladı. Yapılan açıklamada, 
Kış mevsimin başlangıcı sayılan 
Kasım ayında havaların uygun 
olduğu zamanlarda, fındık 
bahçelerinde ayıklama işlerine 
devam edilir. Yine kışlık 
(fosforlu) gübre verilmesi 
geciken yörelerde bu işler 
tamamlanır. Fındığın iyi gelişip 

bol ürün verebilmesi için 
yetiştiği torağın ph'nın 5-7 
arasında olması gerekmektedir. 
Bu ay, toprak ve yaprak 
analizlerinin sonucunda 
bahçemize tavsiye edilen kireç, 
fındık ocaklarının dal 
izdüşümlerine serpildikten sonra 
5-10 cm derinlikte çapalanarak 
toprağa karıştırılıp verilir. 
Bahçeye tavsiye edilen kışlık 
gübrelerle kirecin aynı anda 
verilmemesi tavsiye edilir. Mayıs 
aylarında mücadele edilen 
virgül koşnili ile bu ayda da ilaçlı 
mücadele yapılabilir. Öte 

yandan kurumuş dallar 
toplanırken dalkıran ile de 
mücadele edilmiş olur. Kışı bol 
yağışlı geçen yörelerde çiftlik 
gübresi bu aydan itibaren 
verilebilir. Toprağa gübre 
verirken; ocak diplerine serpip 
bırakılmamalıdır. 
BU GÜNLERDE 
ÇİFTÇİLERİMİZİN FINDIK 
BAHÇELERİNDE YAPMASI 
GEREKENLER
Sonbahar aylarının içinde 
olduğumuz bu günlerde 
çiftçilerimizin fındık 
bahçelerinde yapması 

gerekenler. Budama: Öncelikle 
dip sürgünü temizliği yapılmalı. 
Yaşlanan, kuruyan, hastalık ve 
zararlılara maruz kalan fındık 
dalları dip kısımdan çıkarılmalı 
ve bahçeden uzaklaştırılmalı. 
Budama, iyi bir hava 
sirkülasyonu ve güneşlenme 
sağlayacak şekilde yapılmalıdır. 
Bitki besleme: Analiz için toprak 
örekleri alınmalı. Toprak analiz 
sonuçlarına göre fındığın ihtiyaç 
duyduğu bitki besin 
elementlerinden fosforlu ve 
potasyumlu gübreleri (Kışlık 
gübre olarak bilinen),hayvan 

gübresi ve kireç Kasım-Aralık 
aylarında tekniğine uygun 
olarak tatbik edilmelidir.
Zirai mücadele: Fındık külleme 
hastalığı bulaşma kaynağının 
azaltılması için dökülen 
yapraklar toplanarak yok 
edilmelidir. Fındık zurufları 
çürütülerek organik madde 
olarak değerlendirilmelidir. 
Hastalıklı bitki artıkları 
toplanmalı, bulaşık dip 
sürgünleri kesilmeli ve imha 
edilmelidir. Budama iyi bir hava 
sirkülasyonu ve güneşlenme 
sağlayacak şekilde yapılmalıdır. 
Yabancı ot mücadelesine önem 

verilmelidir. Dalkırana karşı 
mekanik mücadele olarak, zarar 
görmüş dallar kesilerek 
bahçeden uzaklaştırılmalıdır. 
Mayıs böceğine karşı toprak 
ilaçlaması yapılmalı. Tavsiye 
edilen bu uygulamaların 
haricinde fındık külleme 
hastalığına karşı sonbahar 
döneminde kesinlikle ilaçlı bir 
mücadele önerilmemektedir. 
Ayrıca bitki besleme açısından 
fındık yapraklarının fizyolojik 
faaliyetlerinin sona erdiği ve 
dökülmeye başladığı bu 
dönemde yapraktan sıvı 
gübreleme yapılmamalıdır.

BU GÜNLERDE ÇİFTÇİLERİMİZİN FINDIK BAHÇELERİNDE YAPMASI GEREKENLER!
Vakfıkebir İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü Kasım ve Aralık Aylarında fındık bahçelerinde yapılması gereken çalışmalar ile ilgili olarak fındık üreticilerine uyarılarda bulundular.  

İLÇE BELEDİYELERİNİN 2024
YILI BÜTÇELERİ BELLİ OLDU!

afta içi görüşülmesi 

Hbeklenen bütçeler için 
ilçe belediyelerinde 

gelen rakamlar komisyona 
gönderildi. Belediyeler geçen 
yıla göre ortalama yüzde 50 
bütçe artışı ön görürken Arsin 
Belediyesi'nin yüzde 155, 
Maçka Belediyesi'nin yüzde 
131, Ortahisar Belediyesi'nin 
yüzde 101, Tonya Belediyesi'nin 
yüzde 129, Vakfıkebir 
Belediyesi'nin yüzde 130 ve 
Yomra Belediyesi'nin yüzde 188 
artışta bütçe öngörmesi 
dikkatlerden kaçmadı. En düşük 
bütçe artışını ise yüzde 18 ile 
Sürmene Belediyesi talep etti.
Komisyona gönderilen ve 
meclisin onayına sunulacak 
Trabzon'un 18 ilçesinin 2024 
bütçesi şu şekilde;
Akçaabat Belediyesi : 480 
milyon
Araklı Belediyesi : 185 milyon
Arsin Belediyesi : 323 milyon 

495 bin TL
Beşikdüzü Belediyesi : 75 
Milyon 109 bin 930 TL
Çarşıbaşı Belediyesi : 100 
Milyon 500 bin TL
Çaykara Belediyesi : 89 Milyon 
300 bin TL
Dernekpazarı Belediyesi : 20 
Milyon
Düzköy Belediyesi : 55 Milyon 
500 bin TL
Hayrat Belediyesi : 43 Milyon
Köprübaşı Belediyesi : 41 
Milyon
Maçka Belediyesi : 185 Milyon
Of Belediyesi : 176 Milyon 166 
bin
Ortahisar Belediyesi : 1 Milyar 
615 milyon TL
Sürmene Belediyesi 90 Milyon
Şalpazarı Belediyesi : 90 Milyon
Tonya Belediyesi : 71 Milyon 
450 bin TL
Vakfıkebir Belediyesi : 115 
Milyon TL
Yomra Belediyesi : 300 Milyon

Trabzon Büyükşehir Belediyesi'nin Kasım ayı meclis
toplantılarında gelir tarifesi ile büyükşehir belediyesi
ve ilçe belediyelerinin 2024 bütçeleri görüşülecek.

İŞ ADAMI AKIN NEZOR, BAŞKAN ADAY ADAYLIĞINI AÇIKLADI
Beşikdüzü Belediye Başkanlığı için İYİ Partiden aday adayı olan Akın Nezor,  resmi başvuru yaptığını İlçe teşkilatında düzenlediği basın açıklamasıyla duyurdu. 

İ
Yİ Parti Beşikdüzü İlçe 
Başkanı Serkan Dübüş, ilçe 
yönetim kurulu üyeleri, 

muhtarlar ve basın 
mensuplarının da katılımıyla 
başkanlık başvurusunda bulunan 
Akın Nezor'u tanıttı. İş adamı 
Nezor, neden aday olması 
gerektiğini ve projelerini anlattı. 
“GÜZEL BİR SEÇİM OLMASINI 
YÜCE ALLAH'TAN NİYAZ 
EDİYORUM”
Tanıtım sırasında yaptığı 
selamlama konuşmasında 
Beşikdüzü İYİ Parti İlçe Başkanı 
Sekan Dübüş;  Cumhuriyetimizin 
100. Yılında bu toprakları bizlere 
vatan yapan yiğitler başta Atamız 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve 
silah arkadaşlarını aziz 
şehitlerimizi rahmet ve saygıyla 
anıyorum. 31 Mart 2024 mahalli 
idareler seçimlerinin Beşikdüzü 
ve Beşikdüzü halkı için, ülkemiz 
için hayırlı olmasını diliyorum. 
Yerel seçimlerin Beşikdüzü 
İlçemizde ve tüm ülkemizde 
barış, dostluk ve kardeşlik 
içicisinde geçmesini temenni 
ederek Beşikdüzü ilçemize 
yakışır bir seçim olmasını, 

küskünlük ve dargınlıkların 
olmamasını, yaşanmamasını ve 
güzel bir seçim olmasını yüce 
Allah'tan niyaz ediyorum dedi. 31 
Mart yerel seçimleri için İYİ Parti 
İlçe teşkilatımıza resmi başvuru 
yapan ilçemizin değerli 
esnaflarından Sayın Akın Nezor 
Beye çıkmış oldukları bu yolda 
üstün başarılar diliyorum diyen 
Başkan Sekan Dübüş, hayırlı 
uğurlu olmasını temennisinde 
bulunarak seçimlere katılacak 
olan tüm adaylara başarılar 
diliyorum dedi.
“BEŞİKDÜZÜ'NÜ VE 
SORUNLARINI BİLİYORUM”
Başkan Dübüş ve teşkilat 
mensuplarına teşekkür eden 
Başkan aday adayı Akın Nezor, 
huzurlarınızda Beşikdüzü 
Belediye başkan aday adaylığımı 
ilan ediyorum. Yolun başında 
olduklarının altını çizen Nezor, 
Biz iyilerin, halka hizmet Hakk'a 
hizmet olduğunu bilen, insanı 
yaşat ki devlet yaşasın ilkense 
inanan bir siyasi anlayışın 
evlatlarıyız. Allah'ım çıkmış 
olduğumuz bu yolda bizleri 
mahcup etme, bizi yalnız 

bırakma, bize güç ver, bizleri 
yanlışlardan uzak tut diyerek 
kolları sıvayarak çalışmalara 
başlayacağımı herkesin bilmesini 
istiyorum. Akla gelen ilk soru 
Akın Nezor neden aday olmalı? 
Birincisi Akın Nezor'un geçmişte 
siyasi tecrübesi ve siyasi birikimi 
var. Bunlardan Beşikdüzü 
halkına pozitif bir şekilde nasıl 
yansıtacağımızı göstermemiz 
lazım. İkincisi ise Akın Nezor, 
uzun yıllardan beri ilçede 
esnaflık yapıyor. Beşikdüzü'nü 
ve sorunlarını biliyor. 
Eksikliklerini görüyor ve bunun 
için aday olmalı. Aday olurda 

belediye başkanı seçilirse Akın 
Nezor ne yapmalı diyerek 
projelerini kısa başlıklar halinde 
açıkladı. Nezor, projelerine 
kaynak bulma konusunda da 
gerek hükümet desteğiyle, 
gerekse de Büyükşehir 
Belediyesi desteği ve hayırsever 
vatandaşların destekleriyle 
çüzüm bulacaklarını söyleyerek 
adaylığının hayırlı olmasını 
diledi. 
Başkan Dübüş ve belediye 
başkan aday adayı Nezor, basın 
mensuplarının sorularını 
cevaplayarak basın mensupları 
ve katılımcılara teşekkür etti. 
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2. TRABZON KENT SEMPOZYUMU BAŞLADI
Cumhuriyetin ilanının 100. yılı dolayısıyla düzenlenen 2. Trabzon Kent Sempozyumu başladı.
Trabzon'un sorunlarının tartışıldığı sempozyumu düzenleyenleri tebrik eden Büyükşehir
Belediye Başkan Vekili Atilla Ataman, “Her konuda her zaman emrinizdeyiz” dedi.

ürk Mühendis ve Mimar 

TOdaları Birliği (TMMOB) 
Trabzon İl Koordinasyon 

Kurulu tarafından Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi iş 
birliğiyle düzenlenen Trabzon 
Kent Sempozyumu'nun 2.'si 
KTÜ Osman Turan Kongre 
Merkezi'nde başladı. 3 gün 
sürecek sempozyumda "Nasıl 
Bir Kent İstiyorum" sorusuna 
yanıt aranacak. Saygı 
duruşunda bulunulması ve 
İstiklal Marşı'nın okunmasıyla 
başlayan sempozyumun ilk 
gününde Trabzon Vali 
Yardımcısı Ömer Şahin, 
Büyükşehir Başkan Vekili Atilla 
Ataman, Ortahisar Belediye 
Başkanı Ahmet Metin Genç, 
Yomra Belediye Başkanı 
Mustafa Bıyık, KTÜ Rektörü 
Prof. Dr. Hamdullah Çuvalcı, 

TMMOB Trabzon İl 
Koordinasyon Kurulu Sekreteri 
Prof. Dr. Ebru Çolak, eski 
Trabzon Belediye Başkanı 
Orhan Karakullukçu, meslek 
örgütlerinin temsilcileri, siyasiler 
ve akademisyenler katıldı.
“ÇOLAK: 3 GÜN 
TARTIŞACAĞIZ”
Sempozyumun açılış 
konuşmasını yapan TMMOB 
Trabzon İl Koordinasyon Kurulu 
Başkanı Prof. Dr. Çolak 
“Şehrimizi ilgilendiren pek çok 
konu başlığını ele alarak 3 gün 
sürecek sempozyumda 
tartışacağız. Sempozyumda 
Trabzon'un geleceğine imza 
atması için umut ettiğimiz fikirleri 
oluşturarak, şehrimizin 
geleceğine önemli vizyonlar 
hedefliyoruz” dedi.
“ATAMAN: TRABZON'DA 

YAŞAMA SEBEPLERİNİ 
ARTIRDIK”
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkan Vekili Atilla Ataman ise 
yaptığı konuşmada, 
sempozyumun hayata 
geçirilmesinde emeği geçen 
herkese teşekkür etti. 
Büyükşehir Belediyesi olarak, 
Trabzon'da yaşama sebeplerini 
artıracak önemli çalışmalara 
imza attıklarını dile getiren 
Başkan Vekili Ataman, “2. 
Trabzon Kent Sempozyumunu 
düzenleyenleri tebrik ediyor, her 
konuda her zaman emrinizde 
olduğumuzu belirtmek istiyorum”  
ifadelerini kullandı.  Açılış 
konuşmalarının ardından 
düzenlenen oturumlarda afet 
dirençli kentler, ulaşım ve turizm 
konuları masaya yatırılarak, 
öneriler tartışıldı.

BÜYÜKŞEHİR KÜLTÜR-SANAT
ETKİNLİKLERİNDE HIZ KESMİYOR
Trabzon Büyükşehir Belediyesi tarafından her ay düzenli olarak
gerçekleştirilen kültür sanat etkinlikleri hız kesmeden devam ediyor.

rabzon'un yetiştirdiği 

Taraştırmacı, tarihçi-yazar 
İsmail Hacıfettahoğlu, 

Büyükşehir Belediyesi Kültür ve 
Sosyal İşler Dairesi Başkanlığı 
tarafından düzenlenen kasım ayı 
kültür-sanat etkinlikleri 
kapsamında Hamamizade İhsan 
Bey Kültür Merkezi'nde söyleşi 
programı gerçekleştirdi. 
Hacıfettahoğlu, Trabzon'un 
yetiştirdiği önemli değerler 
arasında yer alan Hamamizade 
İhsan Bey'in hayatı ve çalışmaları 
ile ilgili katılımcıları bilgilendirdi.
“ESERLERİ KÜLTÜR SANAT 
HAYATINA YÖN VERDİ”

Hamamizade İhsan Bey'in 
Cumhuriyet öncesi ve sonrası 
Trabzon kültür ve sanatında her 
zaman öncü olduğunu ifade eden 
Hacıfettahoğlu, “İpek yolu 
üzerinde önemli ticaret şehri olan 
Trabzon'da Hamamizade İhsan 
Bey gibi birçok değer yetişmiştir. 
Fakat Hamamizade'nin yeri 
şehirde her daim biraz daha 
farklıdır. Merhum, 63 yıllık 
hayatına şehrimizle ilgili sanatın 
her alanında çok değerli eserler 
kazandırmış ve bugün birçoğu 
halen şehrin kültür-sanat 
hayatına yön vermektedir. 
Kendisi bu kadim şehrin her 

noktasına sanatsal bir dokunuş 
yapmıştır” dedi.
“BAŞKAN ZORLUOĞLU'NA 
TEŞEKKÜR ETTİ”
Hacıfettahoğlu, söyleşinin 
sonunda kültür-sanat etkinliklerini 
çok önemsediğini belirterek, 
“Şehrin yakın tarihinde kültür-
sanat ve edebiyat değerlerinin 
gündeme getirilerek gelecek 
nesillere aktarılması noktasındaki 
gayretleri çok önemsiyor, 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Sayın Murat Zorluoğlu başta 
olmak üzere emeği geçen 
herkese teşekkür ediyorum” 
ifadelerini kullandı.

VAKFIKEBİR BELEDİYESİ GÜLBAHARHATUN CADDESİ PEYZAJ UYGULAMA PROJESİ 
yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale 
edilecek olup, teklier sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin 
ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN: 2023/1258271
1-İdarenin
a) Adı: VAKFIKEBİR BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi: Çarsi Mahallesi Gülbaharhatun Caddesi 156 61400 VAKFIKEBİR/TRABZON
c) Telefon ve faks numarası: 4628415628 - 4628415102
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası: 
https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı: VAKFIKEBİR BELEDİYESİ GÜLBAHARHATUN CADDESİ PEYZAJ UYGULAMA PROJESİ
b) Niteliği, türü ve miktarı: 1750,00 metrekare Alanda Peyzaj, Elektrik ve Aydınlatma İşleri ile İnşaat 
işleri Yapılması; toplam 21 kalem iş.
Ayrıntılı bilgiye EKAP'ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer: Çarşı Mahallesi Gülbaharhatun Caddesi
ç) Süresi/teslim tarihi: Yer tesliminden itibaren 70 (Yetmiş) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi: Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 5 gün içinde
yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati: 29.11.2023 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-teklierin açılacağı adres): Vakfıkebir Belediyesi Encümen 
Toplantı Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile yat dışı 
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklieri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık 
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP'tan 
alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt 
yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından 
fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret odası bünyesinde 
bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir 
tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır 
kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen bedelin 
% 80 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini gösteren 
belgeler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak 
mühendislik ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler: 19.06.2018 tarih ve 30453/m sayılı Resmi 
Gazete'de yayımlanan Yapım İşlerinde Benzer İş Grupları Tebliği ekindeki Benzer İş Grupları 
Listesinde yer alan (A) XVIII. GRUP: SAHA İŞLERİ benzer iş olarak kabul edilecektir.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri: İnşaat Mühendisliği, Mimarlık 
ile Peyzaj Mimarlığı bölümlerine ait mezuniyet belgeleri/diplomaları ihale konusu iş veya benzer 
işlere denk sayılacaktır.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece yat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklier, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife 
ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler teklierini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim yatların 
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim yat şeklinde verilecektir. İhale 
sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim yat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3'ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici 
teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen teklierin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 45 (KırkBeş) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1,20
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklieri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de                                                                                             Basın ILN 1928571

SAHA İŞLERİ YAPTIRILACAKTIR
VAKFIKEBİR BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ

BAŞKAN ÇELEBİ ICC TÜRKİYE MİLLİ KOMİTESİ
YÖNETİM KURULU TOPLANTISINA KATILDI
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) Başkanı Erkut Çelebi, yönetim kurulu üyeliğini
yaptığı Milletlerarası Ticaret Odası (ICC) Türkiye Milli Komitesi toplantısına katıldı.

illetlerarası Ticaret 

MOdası Türkiye Milli 
Komitesi (ICC Türkiye) 

Yönetim Kurulu Toplantısı, 
Türkiye Odalar ve Borsalar 

Birliği (TOBB) Başkanı ve ICC 
Türkiye Milli Komitesi Başkanı 
M. Rifat Hisarcıklıoğlu'nun 
başkanlığında, Ankara'da TOBB 
İkiz Kuleler Sosyal Tesisleri'nde 

gerçekleştirildi.
Toplantıya ICC Türkiye Milli 
Komitesi Yönetim Kurulu üyesi 
olan TTSO Başkanı Erkut Çelebi 
de katıldı.
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BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE MECLİSİ
KASIM AYI İLK TOPLANTISI YAPILDI
Trabzon Büyükşehir Belediye Meclisinin kasım ayı ilk toplantısı,
Büyükşehir Belediye Başkan Vekili Atilla Ataman başkanlığında yapıldı.

rabzon Büyükşehir 

TBelediye Meclisi, kasım ayı 
toplantılarına başladı. 

Büyükşehir Belediye Başkan 
Vekili Atilla Ataman, salonda 
bulunan Meclis üyeleri, ilçe 
belediye başkanları, Büyükşehir 
Belediyesi ve TİSKİ Genel 
Müdürlüğünün üst yöneticileri, 
AK Parti İl Gençlik Kolları 
Başkanı Mahmut Çavuş ve basın 
mensuplarını selamlayarak 
Meclis toplantısının açılışını 
gerçekleştirdi.
ORTAK BİLDİRİ OKUNDU
AK Parti Grup Başkan Vekili 
Erhan Nadir, MHP Grup Başkan 
Vekili Süleyman Tomaç, CHP 
Grup Başkan Vekili Turgay Şahin 
ve İYİ Parti Grup Başkan Vekili 
Mustafa Bıyık imzasıyla 
hazırlanan ortak bildiri okundu. 
Filistin'de büyük bir vahşet, 
insanlık tarihinde görülmemiş bir 
katliam yaşandığı belirtilen 
açıklamada, vahşetin 
durdurulması için dünya 
parlamentoları ile uluslararası 
kuruluşlar tutum ve inisiyatif 
almaya davet edildi.
TRABZONLU ŞEHİDİ VE 
HAYATINI KAYBEDEN 
DEĞERLERİ ANDI
Meclis toplantısına Trabzonlu 
şehidi anarak başlayan Başkan 
Vekili Ataman, “Hakkari İl 
Emniyet Müdürlüğü Yüksekova 
Özel Harekat Şube 
Müdürlüğünde görev yapan 
hemşehrimiz Of ilçesinden Yavuz 
Akyüzlü geçirdiği trafik kazası 
sonucu şehit olmuştur. Kendisine 
Allah'tan rahmet, ailesine sabır 
diliyoruz. MHP Akçaabat İlçe 
Başkanı Özcan Ergün'ün eşi 
Sevinç Ergün Hanımefendiye 
rahmet diliyoruz. Yine 
arkadaşımız Mehmet 
Karaoğlu'nun babaannesi 
rahmetli oldu. Allah'tan rahmet 
yakınlarına sabır diliyoruz” dedi.
HAYIRLI OLSUN DİLEKLERİNİ 
İLETTİ
AK Parti'de ataması yapılan 
isimlere de hayırlı olsun 
dileklerini ileten Başkan Vekili 
Ataman, “AK Parti Genel Merkez 
Yerel Yönetimler Başkan 
Yardımcılığına atanan Ayşe Sula 
Köseoğlu ve Adnan Günnar Bey'i 
tebrik ediyoruz. AK Parti Genel 
Merkez Bilgi ve İletişim 
Teknolojileri Başkan Yardımcılığı 
görevine atanan Meryem 
Sürmen Hanımefendiyi de tebrik 
ediyoruz. Cumhuriyet Halk 
Partisi'nin de kongresi oldu. Yeni 
dönemin de onlar için hayırlı 
olmasını temenni ediyoruz” 
şeklinde konuştu.  
TBMM BAŞKANI KURTULMUŞ 
ŞEHRİMİZİ TEŞRİF ETTİ
Türkiye Büyük Millet Meclisi 
Başkanı Prof. Dr. Numan 
Kurtulmuş'un Trabzon ziyareti ile 
ilgili de değerlendirmede bulunan 
Ataman, “TBMM Başkanımız 
Numan Bey şehrimizi teşrif 
ettiler. Ziyareti bizlere hem moral 
oldu hem de yapılanları 
beğendikleri için bizim açımızdan 
da bir azim oldu” ifadelerini 
kullandı.  
ULAŞTIRMA VE ALTYAPI 
BAKANLIĞINA DEVREDİLDİ
Yürütülen çalışmalarla ilgili de 
Meclisi bilgilendiren Ataman, 
konuşmasının devamında şu 
ifadeleri kullandı; “Sayın 
Cumhurbaşkanımız tarafından 
16 Ekim 2023 tarihinde 
imzalanan kararla raylı sistem 
projesi Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanlığına devredildi. Proje 
artık ete kemiğe büründü ve 
uygulamaya geçecek. Ulaşım 
Master Planı çerçevesinde 

yapılmış bir iş oldu. Daha önce 
Ulaşım Master Planımız yoktu. 
Plana uygun olarak da rantabl 
olduğu, özellikle şehir 
hastanesiyle birlikte farklı bir 
kimlik kazandığı da ortaya çıkmış 
oldu.”  
TRABZON'A YAKIŞAN 
ORGANİZASYON OLDU
“Büyükşehir Belediyemiz 
tarafından 'Cumhuriyetimizin 
100. Yılına Koşuyoruz' sloganıyla 
düzenlenen 43. Uluslararası 
Trabzon Yarı Maratonuna 
yaklaşık 2.000 kişi katıldı. 
Sayısal ve nitelik olarak 
Trabzon'a yakışan bir 
organizasyon oldu. Bu manada 
ilgili dairedeki arkadaşlarımızı 
tebrik ediyorum.  Maraton 
etkinlikleri kapsamında; satranç 
ve masa tenisi turnuvaları 
düzenlenmiş olup, 392 kişi 
katılım sağlamıştır.”
OTOGAR HİZMETE AÇILDI
“Geçtiğimiz ay malum 
şehrimizden gurur projelerinden 
olan otogar Yaklaşık 250 milyon 
liraya mal olan bütçeyle hizmete 
açıldı. İçerisinde 28 araçlık 
otobüs peronu, 96 araçlık 
otopark, 36 araçlık servis 
otoparkı, 16 araçlık taksi park 
alanı, 1.240 metrekare 
kiralanabilir ticari alan, 800 
metrekare ofis, 18 adet gişe, 
restoran,  kafe, büfe ve berber 
bulunmakta. Güzel ve keyifli bir 
yer oldu.”
ATATÜRK KÖŞKÜ ÇOK GÜZEL 
OLDU
“Atatürk Köşkü cumhuriyetin 
ilanının 100. yıl dönümünde 
restorasyonu bitirilerek hizmete 
açıldı ve çok güzel oldu. Açılış 
törenine hemşehrilerimiz yoğun 
ilgi gösterdi. Atatürk Köşkü'nün 
açıldığı gün, akşam düzenlenen 
Cumhuriyet Bayrmı 
resepsiyonunda Atatürk'ün 
köşkün balkonundan 10. Yıl 
Nutku'nu okuduğu görüntüler 
katılımcılara dugusal anlar 
yaşattı. Pek çok katılımcının 
ağladığına tanık oldum. Atatürk'ü 
bir kez daha minnetle ve 
rahmetle anıyoruz. Restorasyon 
kapsamında doku kayıplarının 
onarılması, muhdeslerin 
(Sonradan eklenen) kaldırılması, 
bakım onarım çalışmaları, 
peyzaj, çevre düzenleme ve 
aydınlatma işleri yapıldı.
BİLİM MERKEZİ VE 
PLANETARYUM 21 KASIM'DA 
AÇILIYOR
“Büyükşehir Belediyesinin bir ilk 
olarak hayata geçirdiği Bilim 
Merkezi ve Planetaryum 70 
milyon liraya mal oldu. 21 
Kasım'da açılışı 
gerçekleştirilecek. İçerisinde 
planetaryum, 5 adet atölye, 
etkileşimli sergi alanları ve 
kafeterya bulunmaktadır.”
AVRASYA PAZARI'NIN GEÇİCİ 
KABULÜ YAPILDI
“Avrasya Pazarı'nın geçici kabulü 
yapıldı. 50 milyon liraya mal 
oldu. Proje kapsamında 350 adet 
dükkan, restoran, mutfak-depo, 
revir-bebek bakım odası, bay - 
bayan mescit, abdesthane, 
güvenlik odası yapıldı.
FAROZ FUTBOL SAHASI 
YENİLENDİ
“Faroz Futbol Sahası Tadilatı-
Tribün ve İdari Hizmet Binası 
Yapım İşi geçici kabulü yapıldı.
Proje kapsamında 7 milyon lira 
harcandı. FIFA standartlarına 
uygun suni (sentetik) çim saha
yağmur suyu sistemi, tribün 
yapımı, soyunma odaları ve 
lavabolar, saha aydınlatma, idari 
bina yapımı tamamlanarak 
modern bir hal aldı.”  

KADINLAR HALİ 
TAMAMLANDI
“Tarihi dokusu korunarak yeniden 
hayata geçirilen Kadınlar Hali'nin 
geçici kabulü yapıldı.
72 araçlık otopark, 119 adet 
dükkan ve depolar, lokanta,  
teras yapımı tamamlandı. Şu ana 
kadar 51 bağımsız bölümün satış 
ihalesi gerçekleştirildi. 47 kiracı 
ihaleye katılmadı, kiracı olarak 
devam ediyor. Beklendiği gibi bir 
sosyal problem olmadı. Alan da 
memnun kiraya devam eden de 
memnun.  25.10.2023 tarihinde 
yeni oluşturulan toplam 19 adet 
dükkanın ihalesi 
gerçekleştirilmiştir. 1 adet 
otopark, 2 adet ofis, 4 adet satış 
alanı olmak üzere toplam 7 adet 
alan Belediyemiz Tarafından 
İşletilecektir.”
MARAŞ CADDESİ CEPHE 
SAPLIKLAŞTIRMA ÇALIŞMASI 
DEVAM EDİYOR
“Kahramanmaraş Caddesi'nde 
45 milyon lira maliyetle cephe 
sağlıklaştırma işi devam ediyor.
28 Nisan 2023 tarihinde yer 
teslimi yapıldı. 25 binada temizlik 
işlemi, 33 binada mantolama 
işlemi, 19 binada cephe kaplama 
işlemi olmak üzere toplam 77 
binada cephe sağlıklaştırma 
yapılacak. 15 dükkanda estetik 
dokunuş 16 dükkanda ahşap 
ladin uygulaması 
gerçekleştirilecek.”
ZAĞNOS VADİSİ EĞLENCE VE 
MACERA PARKI YAPILACAK
“Zağnos Vadisi Eğlence ve 
Macera Parkı bir eksiklikti. Tünel 
Akvaryum ile birleşecek projenin 
toplamda 70 milyon TL'ye mal 
olması bekleniyor. Yamaç 
kaydırağı, atlı karınca oyun alanı, 
örgü ağı oyun alanı, düşüş 
kulesi, ip parkuru ve zipline oyun 
alanı ve kazı oyun alanları 
oluşturuluyor. Yani burada esas 
olan şehre gelen yabancı 
turistlerin şehirde çocukların ve 
gençlerin uzun süreli kalmasını 
sağlayacak proje ayaklarından 
birisi bu. Bu projenin daha da 
kapsamlısı yapılacak.”
ORTAHİSAR TARİHİ DOKUSU 
ORTAYA ÇIKARILIYOR
“Hisarkent Cephe Sağlıklaştırma 
Projesi, Ortahisar'ın tarihi 
dokusunun ortaya çıkması 
açısından çok kıymetli bir proje. 
24 Kasım 2023 tarihinde ihalesi 
gerçekleştirilecek. İş kapsamında 
42 bina ve 18 tescilli bina var. 
Projede Şehit Refik Cesur, 
Zağnos, Mimar Sinan caddeleri 
ile Pertev Paşa Sokakta 
aydınlatma, kentsel donatılar, 
zemin yenileme çalışması 
yapılacaktır.”
KADIN YAŞAM VE İSTİHDAM 
MERKEZİ'NİN ÇEVRE 
DÜZENLEMESİ TAMAMLANDI
“Kadın Yaşam ve İstihdam 
Merkezi çevre ve yol düzenleme 
işi tamamlandı. Yaklaşık 10 
milyon liraya mal oldu.  4500 
metrekare kaldırım imalatı 1.015 
metrekare granit küp imalatı, 
5.460 metrekare park içi baskı 
asfalt kaplama 5.440 ton asfalt 
kaplama, 270 metreküp duvar 
imalatı, 1.750 metreküp beton 
döküm, 50 adet aydınlatma 
direği montajı çalışmaları 
tamamlandı.”
GÜNDEM MADDELERİ 
GÖRÜŞÜLDÜ
Başkan Vekili Ataman'ın meclis 
üyelerini bilgilendirmesinin 
ardından gündem maddelerinin 
müzakeresine geçildi. Meclis 
toplantısı 35 gündem maddesinin 
görüşülüp ilgili komisyonlara 
havale edilmesinin ardından 
sona erdi.

TBMM BAŞKANI KURTULMUŞ'TAN
GANITA TEŞEKKURU
Türkiye Büyük Millet Meclisi (TBMM) Başkanı Numan Kurtulmuş, bir dizi programa katılmak için geldiği
Trabzon'da, yürütülen çalışmalarla ilgili Büyükşehir Belediye Başkan Vekili Atilla Ataman'dan bilgi aldı. 

üyükşehir Belediyesi 

Btarafından Ganita'da 
düzenlenen kahvaltıya 

katılan Kurtulmuş, Ganita'yı çok 
beğendiğini dile getirdi. Ganita 
projesinin şehre değer kattığını 
belirten Kurtulmuş, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu başta olmak üzere 
emeği geçen herkese teşekkür 
etti. Bir dizi programa katılmak 
ve çeşitli temaslarda bulunmak 
üzere Trabzon'a gelen Türkiye 
Büyük Millet Meclisi (TBMM) 
Başkanı Numan Kurtulmuş, 
havalimanında Trabzon Valisi 
Aziz Yıldırım ve Trabzon 
Büyükşehir Başkan Vekili Atilla 

Ataman tarafından karşılandı. 
Öncelikle Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Ganita'da düzenlenen 
kahvaltıya katılan Kurtulmuş, 
Ganita projesinin adeta şehrin 
çehresini değiştirdiğini 
belirterek, Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu, 
Başkan Vekili Atilla Ataman ve 
emeği geçen herkese teşekkür 
etti. Kurtulmuş ayrıca bir süredir 
yaşadığı bel ağrısı nedeniyle 
tedavi gören Başkan 
Zorluoğlu'na geçmiş olsun 
dileklerini ileterek selam 
gönderdi.
“ATAMAN ÇALIŞMALARLA 
İLGİLİ BİLGİ VERDİ”

Başkan Vekili Ataman, 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu riyasetinde 
şehirde yaşama sebeplerini 
artıracak çok önemli çalışmalara 
imza attıklarını belirterek; 
tamamlanan, devam eden ve 
yapılması düşünülen projelerle 
ilgili TBMM Başkanı Kurtulmuş'a 
bilgi verdi. Çalışmalardan 
memnun kalan Kurtulmuş daha 
sonra Karadeniz Teknik 
Üniversitesi 2023-2024 
Akademik Yılı Açılış Töreni'ne 
katıldı. TBMM Başkanı 
Kurtulmuş, programlarında 
Trabzon halkı tarafından da 
yoğun ilgi gördü.

14.11.2023Büyükliman
Postası

BÜYÜKŞEHİR'DEN AİLELERE ANLAMLI ETKİNLİK
Trabzon Büyükşehir Belediyesi'nin Kültür-Sanat etkinlikleri tüm hızıyla devam ediyor. Eğitimci yazar Dilek Cesur'un
katılımıyla düzenlenen 'Sabırlı Aileler Merhametli Çocuklar Yetiştirir' konulu söyleşiye çok sayıda vatandaş büyük ilgi gösterdi.

rabzon Büyükşehir 

TBelediyesi, kasım ayı 
programları kapsamında 

gerçekleştirmiş olduğu 
etkinliklere bir yenisini daha 
ekledi. Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu'nun 
hizmete açtığı ve açıldığı 
günden beri kadınlar tarafından 
yoğun ilgi gören Kadın Yaşam 
ve İstihdam Merkezi önemli bir 
etkinliğe daha ev sahipliği 
yaptı. Aile danışmanı, eğitimci-
yazar Dilek Cesur'un katılımı ile 
“Sabırlı Aileler Merhametli 
Çocuklar Yetiştirir” konulu 
farkındalık programı 
gerçekleştirildi. Çok sayıda 

vatandaşın ilgi gösterdiği 
programda konuşan eğitimci 
Dilek Cesur, bireyin kendini 
tanıması, yaşadığı 
olumsuzluklara yeni rotalar 
oluşturabilme süreçleri ve bu 
süreçlerin aile yapısı üzerine 
etkilerine yer verdi.  
“BAŞKAN ZORLUOĞLU'NA 
TEŞEKKÜR ETTİ”
Özellikle çocuğun yetişmesinde 
sabırlı aile olmanın önemine 
vurgu yapan Cesur, güçlü aile 
ilişkilerinin sağlanmasında 
eşlerin birbirine desteğine 
vurgu yaptı. Yaklaşık iki saate 
yakın süren programda Dilek 
Cesur, çalışan ailelerin 

çocuklarına etkin zaman 
ayırmasının gerekliliği üzerine 
örnekler vererek; son dönemde 
etkin sosyal medya 
kullanımının aile ilişkilerine 
olumlu ya da olumsuz katkıları 
üzerine dikkat çekici 
paylaşımlarda bulundu. 
Program sonunda katılımcılarla 
yakından ilgilenen ve 
sorularına içtenlikle cevap 
veren Dilek Cesur, böyle bir 
etkinliğin koordine 
edilmesinden duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek, 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu'na şükranlarını 
iletti.
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TRABZONSPOR 2 - 1 KONYASPOR
Trendyol Süper Lig'in 12. hafta karşılaşmasında Trabzonspor sahasında TÜMOSAN Konyaspor'u ağırladı. Mücadeleyi bordo-mavililer Paul Onuachu'nun attığı gollerle 2-1 kazandı.

2-1
T

rendyol Süper Lig'in 12. 
haftasında Trabzonspor 
ile TÜMOSAN Konyaspor 

kozlarını paylaştı. Mücadele ev 
sahibi ekibin 2-1 üstünlüğüyle 
sonuçlandı. Bordo-mavililere 
galibiyeti getiren golleri 59. ve 
86. dakikalarda Paul Onuachu 
kaydetti. Konyaspor'un tek golü 
ise 77'de Louka Prip'ten geldi. 
Bu sonucun ardından 
Trabzonspor'un yenilmezlik 
serisi 4 maça çıktı ve 22 puana 
yükseldi. Galibiyet hasreti 8 
maça çıkan Konyaspor ise 10 
puanda kaldı. Ligin 13. 
haftasında Trabzonspor 
deplasmanda EMS Yapı 
Sivasspor ile karşılaşacak. 
Konyaspor ise sahasında 
Kasımpaşa'yı ağırlayacak.

ÞAHINBEY BELEDIYESPOR ÞAMPIYON OLDU
Şahinbey Belediyespor, Avrupa Ampute Futbol Şampiyonlar Ligi finalinde karşılaştığı Polonya ekibi Wisla Krakow'u 3-2 yenerek şampiyon oldu.

ahinbey Ampute Futbol ŞTakımı, İspanya'da 
düzenlenen EAFF 

Champions League 2023 
karşılaşmalarının ilk maçında 
İrlanda'nın Bohemians takımını 
7-1, ikinci maçında Paris FC'yi 
11-0, üçüncü maçında da 
Portsmouth takımını 5-0 yendi. 
Şahinbey Ampute Futbol Takımı, 
3'te 3 yaparak B Grubunu lider 
tamamladı ve yarı finale 
yükseldi. Mavi-beyazlılar yarı 
finalde Sporting AMP takımını 
da 3-0 yenerek finale yükseldi. 
Şampiyonlar Ligi'ndeki maçlarını 
kayıpsız kapatan Şahinbey 
Ampute Futbol Takımı, 
Polonya'nın Wisla Krakow 
ekibiyle final de karşı karşıya 
geldi. Karşılaşmayı 3-2 yenen 
Şahinbey Ampute Futbol Takımı 
şampiyonlar ligi şampiyonu 
oldu. Bakan Bak, Şahinbey 
Belediyespor'u tebrik etti
Gençlik ve Spor Bakanı Osman 

Aşkın Bak, finalde Wisla 
Krakow'u 3-2 yenerek Avrupa 
Ampute Futbol Şampiyonlar 
Ligi'ni kazanan Şahinbey 
Belediyespor'u yayımladığı 
mesajla kutladı. Bakan Bak, 
tebrik mesajında şu ifadelere 
yer verdi: "İspanya'da 
düzenlenen Ampute Futbol 
Şampiyonlar Ligi'nde, 
Polonya'nın Wisla Krakow 
ekibini finalde mağlup ederek 
kupayı kazanan Şahinbey 
Belediyesi Gençlik Spor 
Kulübü'nü kutluyorum. Ampute 
Futbol Şampiyonlar Ligi 
kupasını kazanarak ülkemize 
ikinci kez bu gururu yaşatan 
Şahinbey Belediyesi Gençlik 
Spor Kulübü'nün başarısında 
emeği geçenlere teşekkür 
ediyorum. Kazanılan bu kupa, 
inanıyorum ki hem 
kulüplerimizin hem de milli 
takımımızın daha nice 
başarılarına öncülük edecektir."


